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9-1/2012.     Tárgy: Tájékoztató a két ülés között történt  

 fontosabb eseményekről, beszámoló  
 a lejárt határidejű határozatokról 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának 
       Képviselő-testülete 

 
Csanádpalota 
 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A Képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatáról szóló 8/2011. (IV. 14.) 
önkormányzati rendelet 11. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a 2011. december 21-i 
munkaterv szerinti ülés óta eltelt időszakban történt fontosabb eseményekről, a lejárt 
határidejű határozatokról az alábbi tájékoztatást adom, illetve számolok be: 
 
December 31-én megrendezésre került a Csanádpalota – Lippa határon átnyúló 
együttműködési programok támogatása pályázat utolsó aktivitása, az Óév-búcsúztató – 
Újév - köszöntő. A tűzijáték megtekintésére kilátogatókat a főtéren virslivel, teával és 
forralt borral vártuk. A lippai delegáció részt vett a Csanádpalotai Hagyományőrző 
Néptánccsoport által szervezett bálon is. 
 
Január 3-án összehívásra kerültek az Önkormányzat intézményeinek és Hivatalának 
dolgozói. Tájékoztatást kaptak a 2012-ben várható változásokról, az Önkormányzat 
pénzügyi helyzetéről. 
 
Január 5-én részt vettem a Polgármesteri Fórumon, melyen Mágori Józsefné 
országgyűlési képviselő asszony adott tájékoztatást az önkormányzatokat érintő 
változásokról. 
 
Január 8-án részt vettünk a pécskai Disznótoron. 
 
Január 9-én a Makó térségi települések polgármesterei részére partnerségi találkozót 
tartott volt a makói Dr. Diósszilágyi Sámuel Területi Kórház-Rendelőintézet 
főigazgatója. A találkozó napirendjén a fenntartóváltással, a Semmelweis-tervvel 
összefüggésében várható változásokról szóló tájékoztató, és a Kórház 2012. évi 
szakmai, teljesítmény- és pénzügyi funkcionális tervének bemutatása szerepelt. 
 
Január 10-én az Önkormányzatunk által benyújtásra tervezett HURO pályázattal 
kapcsolatos megbeszélésre került sor a Szociális Oktatási Kulturális és Ügyrendi 
Bizottság tagjaival és a projektben érintett civil szervezetek vezetőivel. A pályázati 
felhívás ismertetését, megbeszélését követően az újabb egyeztetés a projektötletekről 
január 16-án volt.  
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Az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének tervezésével kapcsolatosan január 11-én 
és január 17-én egyeztettünk az intézmények vezetőivel. 
 
Január 13-án részt vettünk a zsombolyai székhelyű BANAT RIPENSIS Egyesület 
Csanádpalota partnerségével lebonyolított HURO pályázatának záró rendezvényén. E 
rendezvényen keresett meg Gyertyámos község polgármestere azzal a kéréssel, hogy 
testvértelepülési kapcsolatot szeretnének létesíteni Csanádpalotával, mivel pályázni 
akarnak a határon átnyúló együttműködési programra meghirdetett pályázati 
felhívásokra. Az együttműködéssel kapcsolatos előterjesztés a Testület ülésének 
napirendjén szerepel. 
 
Január 14-én került megtartásra a „Kelemen Emlékest” a Kelemen László Emlékéért 
Kulturális Alapítvány szervezésében, melyen részt vettem. 
 
Január 17-én ülésezett a Pénzügyi Gazdasági és Területfejlesztési Bizottság. Ülésének 
napirendjén a „Lippa és Csanádpalota közös határon átnyúló pályázata keretében 
megvalósuló közúti infrastruktúra-fejlesztéshez kapcsolódó tervezési feladatok ellátása” 
tárgyában lefolytatásra kerülő közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívásának 
megtárgyalása szerepelt. 
 
Január 18-án részt vettem a Dér István Általános Iskola Tagintézmény 2012. évi 
költségvetésével kapcsolatosan az iskola igazgatója által tartott intézményi 
megbeszélésen. 
 
A testületi ülések közvetítésével kapcsolatos január 16-án beszéltünk a Makó Városi 
Televízió Kht. ügyvezetőjével. Az előzetes információk alapján a felvételkészítést 
hétfőn tudnák vállalni, az adásra pedig a felvételt követő napon kerülhetne sor. A 
költségekre vonatkozóan úgy nyilatkozott, hogy ehhez előzetesen tájékozódniuk 
szükséges a felvételkészítés helyszínéről, az ülés időtartamáról stb…, ezért kérte 
értesítésüket a január havi ülés időpontjáról, napirendjéről, melyre kijönnek.  
 
A Bernát-házzal kapcsolatosan próbálkoztunk a tulajdonos megkeresésével, de ezidáig 
nem jártunk eredménnyel. 
 
Az iskolabusszal kapcsolatos levelünkre válasz még nem érkezett. Addig is próbáljuk 
üzemeltetni a jelenlegi feltételekkel. 
 
A 2006-2010 közötti ciklus Képviselő-testületéről a tabló készítése folyamatban van. 
 
 
Lejárt határidej ű határozatok: 
 
A 232/2011. (XII. 12.) Kt. h. számú határozat alapján a Startmunka mintaprogram 
támogatás-megelőlegezési hitelre a szerződés az OTP NyRt. Szegedi Fiókjával 2011. 
december 22-én megkötésre került.  
A 249/2011. (XII. 21.) Kt. h. számú határozat alapján a Dér István Általános Iskola 
informatikai normatívájából az 593.712 Ft támogatás és annak kamata 2011. december 
29-én visszafizetésre került. 
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A 245/2011. (XII. 21.) Kt. h. és a 254/2011. (XII. 21.) Kt. h. számú határozatok 
alapján a szerződések aláírása a Csongrád Megyei Településtisztasági Kft-vel és 
Rokolya Zoltán egyéni vállalkozóval folyamatban van. 
 
 
Csanádpalota, 2012. január 18. 
 
 
 
        Kovács Sándor 
          polgármester 


